
Vragen van de PvdA aan wethouder Walters over de aanslag gemeentelijke belasting

Veel Hilversummers hebben nog geen aanslag gemeentelijke belasting 2022 ontvangen. In 
uw raadsinformatie brief 2022-04 (dd 2 feb 2022) heeft u ons bericht dat deze aanslag 
uiterlijk eind april 2022 verzonden zou worden.

Dit leidt tot de volgende vragen:
• Wanneer verwacht u nu dat alle aanslagen gemeentelijke belasting 2022 verzonden 

zijn?
• Hoe gaat u om met inwoners die deze belasting in termijnen over het jaar betalen? 

Deze betaling kan invloed hebben op hun financiële situatie die in deze tijd van hoge 
inflatie toch al onder druk staat.

• Wat zijn de gevolgen van het later innen van de gemeentelijke belasting 2022 op de 
financiële situatie van de gemeente Hilversum?

Kees Bakker, namens PvdA fractie.


